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ZAPISNIK 
 33. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

33. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 22. veljače 2022. (utorak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO  

 Iva Sušić, članica VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Prijedlog nove preraspodijele sredstava za male komunalne akcije za mjesne 
odbore 

2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 32. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/1 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-4 
Rijeka,  24. veljače 2022. 
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AD. 1 

Predsjednik Vijeća MO Igor Sušić dao je na glasanje prijedlog nove preraspodijele sredstava za 
male komunalne akcije za mjesne odbore.  
Nakon provedene kraće rasprave, predsjednik je predložio da se prijedlog nove preraspodijele 
stavi na glasanje te se vijeće očitovalo sa dva glasa ZA usvajanje prijedloga i dva glasa suzdržana. 
Predsjednik je zaključio da nema potrebe iznositi daljnja objašnjenja zašto je suzdržan. Isto se 
izjasnila i vijećnica Iva Sušić. 
Zaključak: 

Vijeće je glasalo sa dva glasa ZA usvajanje prijedloga i dva glasa suzdržana. 
 
 
AD. 2 
Vijećnica Helena Pehovac Baričević na 32. sjednici vijeća izrazila je zabrinutost zbog ponašanja 
pojedinih vozača koji prebrzom vožnjom ugrožavaju sigurnost u Ciottinoj ulici te predložila Vijeću 
da se postave uspornici. Vijeće složilo da se pošalje prijedlog nadležnim službama. Isto tako 
Helena Pehovac Baričević izvijestila je Vijeće da  Ulica Uski prolaz nikada nije oprana 
visokotlačnim peračem iako je izdan nalog Komunalnom društvu Čistoća da se čitava površina 
opere visokotlačnim peračem.  
Do dana održavanja sjednice Vijeće nije zaprimilo odgovor niti mišljenje nadležnih službi. 
Zaključak: 
Uputiti će se požurnice nadležnim službama. 
 
 
AD 3 
 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 
 

                  Miomira Milovanović Igor Sušić 
  


